
Fra: Frida Jans

Til: Niels Wilken

Emne: VS: Farten på Øresundsvej 2300 København S

Dato: 27. juli 2020 11:59:46

Fra: Solveig Boesen <solboesen@gmail.com> 

Sendt: 15. juli 2020 10:28

Til: kbh@politi.dk; Borgmesteren TMF <BORGMESTEREN@tmf.kk.dk>

Cc: Frida Jans <ZU1D@kk.dk>; esben hougaard <esben.hougaard@live.dk>; Kristian Næsted

<knaested@outlook.dk>

Emne: Farten på Øresundsvej 2300 København S

Farten er for høj på Øresundsvej, 2300 København S.

Der bliver kørt alt for hurtigt på Øresundsvej !

Nogen gange handler det om gaderæs enten mellem biler eller mellem motorcykler. Inden 
for de seneste par år har der på strækningen fra krydset Øresundsvej/Strandlodsvej og ned 
til krydset Øresundsvej/Amager Strandvej været adskillige alvorlige ulykker, heraf er to af 
ulykkerne sket inden for de seneste par måneder. Hasarderet og hensynsløs kørsel har 
været en væsentlig faktor. Jævnligt bliver der kørt over for ”rødt” i krydset

Øresundsvej/Strandlodsvej.

Vi anmoder derfor politiet om at opsætte fartmålere på hele Øresundsvej. 
Dokumentationen for for høj fart vil efterfølgende blive forelagt Københavns Kommune 
med henblik på etablering af fartdæmpende foranstaltninger – efter samme model som på 
Strandlodsvej. Her dokumenterede politiets fartmålere for høj fart, hvilket resulterede i

”vejbump”, der har dæmpet farten betydeligt.

Som beboere og daglige brugere af Øresundsvej ser vi med stor bekymring på den 
uheldige udvikling i farten og trafikkulturen på Øresundsvej. Der bor mange børnefamilier 
i området, som er dybt bekymrede for at sende deres børn ud i en trafik, der bliver mere 
og

mere rå og hensynsløs.

Vi er opmærksom på den trafikale betydning Øresundsvej har fået som følge af, at 
Metroen (desværre) kører over jorden fra Øresundsvej og ud til lufthavnen.

Med venlig hilsen

Kristian Næsted, formand for grundejerforeningen Øresundsgården

Esben Hougård, formand for ejerforening I i Øresundsgården

Solveig Boesen, formand for ejerforening II i Øresundsgården, mobil 28603005



Fra: Frida Jans

Til: Niels Wilken

Emne: VS: Farten på Øresundsvej 2300 Kbh. S

Dato: 27. juli 2020 11:59:54

Vedhæftede filer: image001.png

Fra: Solveig Boesen <solboesen@gmail.com> 

Sendt: 17. juli 2020 15:18

Til: Frida Jans <ZU1D@kk.dk>

Cc: esben hougaard <esben.hougaard@live.dk>; Kristian Næsted <knaested@outlook.dk> Emne: 

Fwd: Farten på Øresundsvej 2300 Kbh. S

Til Lokaludvalget for Amager Øst

I vores sag om alt for høj fart på Øresundsvej, har politiet været meget hurtige til at svare 
på vores henvendelse af  15. juli 2020. 

Og det fremgår af ovenstående svar, at politiet tydeligt anerkender, at der er udfordringer 
på strækningen, som der bør gøres noget ved. 

Derfor håber vi tre bestyrelsesformænd i Øresundsgården på, at Lokaludvalget for Amager 
Øst vil bakke sagen op, herunder at bidrage til, at vi får kommunen på banen, som politiet 
skriver i deres svar. 

På vegne af de tre ejerforeninger i Øresundsgården,

Solveig Boesen

mobil 28603005

---------- Forwarded message ---------

Fra: <MFR013@politi.dk>

Date: tor. 16. jul. 2020 kl. 08.43

Subject: Farten på Øresundsvej 2300 Kbh. S

To: <solboesen@gmail.com>

Hej Solveig

Vi har nu opdateret jeres anmeldelse og den vil vi kigge på så snart det er muligt, måske først på 
den anden side af sommerferien. Jeg kan desværre ikke være mere konkret.

Med hensyn til opsætning af fartmålere på strækningen, er det ikke et opgave politiet kan løse.

Det er kommunen i skal rette henvendelse til. Om de vil opsætte en sådan kan jeg ikke sige noget 
om, men det håber jeg da med de udfordringer i har på strækningen.

God sommer til jer alle trods alt.



Med venlig hilsen

Michael Flemming

Politiassistent

Vagthavende

Færdselsafdelingen

Gammel Køge Landevej 1

2500 Valby

Tlf.         +45 3314 1448


	12 VS_ Farten på Øresundsvej 2300 København S.pdf
	12 VS_ Farten på Øresundsvej 2300 Kbh. S.pdf

